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Abstract (en)
[origin: CN106215407A] A binding interface and a skale plate. The scale plate (7, 7') is used for indicating length scales (7a, 7a') on shoe sole in the
length range of the shoe sole and is detachably mounted on the binding interface (1, 1', 1'') in the groove (5, 5') in the longitudinal direction of a ski
board. The binding interface is used for ski board fastener gripping jaw on an upper surface of the ski board. The scale plate (7, 7') is formed from
elastically-deformable plastic film, of which the length scales (7a, 7a') on shoe sole in the length range of the shoe sole is formed on at least one
surface.

Abstract (de)
Skalenplättchen (7, 7'), welches eine Schuhsohlenlängenskala (7a, 7'a) eines Schuhsohlenlängenbereiches wiedergibt und welches in eine
sich in Skilängsrichtung erstreckenden Vertiefung (5, 5`) einer an der Oberseite eines Skis zu befestigenden Bindungsplatte (1, 1', 1") für einen
Skibindungsbacken lösbar einsetzbar ist. Das Skalenplättchen (7, 7') besteht aus einer elastisch biegsamen Kunststofffolie, die zumindest einseitig
mit einer Skala (7a, 7'a) eines Schuhsohlenlängenbereiches bedruckt ist.
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